
Dagsorden bestyrelsesmøde nr. 111 i AB Jæger 
Kl. 18.30, onsdag 19. februar 2014 
 
Til stede: Marc, Randa, Theis, Ilan, Anne Louise, Snorre, Kim,  
 
Fraværende: Anne, Louise, Søren, Astrid, Mia, Sine, Magnus 
 

1) Valg af dirigent, referent og indkalder til næste møde 
Ilan er dirigent, Snorre er referent og indkalder 

 
2) Godkendelse af referater fra møde 110 

Referater godkendes. 
 

3) Budget og regnskab (Ilan og Patrick fra AH) 
Patrick fra Administrationshuset gør rede for budgettet.  

 
4) Varmeregnskab (Ilan) 

Marc fortæller om arbejdet med varmeregnskabet.  
2014 regnskabet igangsættes nu. 

 
5) Lukket punkt 

 
6) Lukket punkt 

 
7) Forespørgsel fra andelshaver: Må man som andelshaver sidde med ved 

bestyrelsesmøder? (Ilan) 
Det besluttes at holde fast i den nuværende praksis: At andelshavere ikke må 
deltage til bestyrelsesmøder, mens et punkt diskuteres, men at de er velkomne 
før og/eller efter. 

 
8) Placering af containere i forbindelse med fugtsikring (Snorre) 

En andelshaver har spurgt til containernes placering. Marc fortæller, at de er 
placeret for at imødekomme adgang til strøm, vand og afløb. Desuden et sted, 
hvor de ikke spærrer for selve arbejdet med fugtsikringen. De flyttes om to 
måneder. Placeringen af containerne er besluttet af de byggesagkyndige i 
fugtsikringssagen. 
Bestyrelsen skal fremadrettet være bedre til at informere andelshaverne om 
sager som denne. 

 
9) Lukket punkt 

 
10) Priser på bad (Snorre) 

Punktet skydes, da det ud fra budgettet, Patrick har fremlagt tidligere på 
mødet, ser ud som om, AH har nogle oplysninger, vi mangler.  
Snorre snakker med Anette fra AH. 

 
11) Møde om det fremtidige arbejde i bestyrelsen (Ilan) 

Mødet afholdes hos Anne Louise kl. 13.  


